
Aruküla Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll 
Aruküla Põhikool 26.08.2024 

Algus:  kell 18.30 

Lõpp:  kell 20.00 

Osalesid:  Madis Veigel, Eliis Kahlo, Janno Hert, Henno Olljum, Anneli Nelson,  

Aron Lips-õpetajaskonna esindaja, 

Kutsutud:  Aruküla Põhikooli direktor Avo Möls 

Puudusid:  Kadi Tammaru, Anneli Sander, Raasiku Vald (koolipidaja esindaja) 

 

Päevakord: 

1. Ülevaade õppetööst ja koolielu hetkeseisust 

2. Tasemerühmade loomine 

3. Muud küsimused 

 

Arutati: 

1. Ülevaade õppetööst ja koolielu hetkeseisust 

1.1. Avo Möls andis ülevaate algava õppeaasta planeeritavatest tegevustest.  

1.2. Personalis toimuvad mõned muudatused, kuid enamus ametikohti on täidetud. Puudu on 

psühholoog, esimese klassi õpetaja ning hispaania keele õpetaja, kuid läbirääkimised käivad 

ning õppeaasta alguseks on loodetavasti kõik õpetajad olemas.  

Hoolekogu soovitab personali otsingul kasutada otsingu kanaleid, mida kasutavad töö 

otsijad (CV Online, CV keskus, sotsiaalmeedia jms) mitte ainult Õpetajate lehte. Direktor ei 

ole sellega nõus eelarve piiratuse tõttu. 

 

2. Tasemerühmade (temporühmade) loomine 

2.1. Suurim muudatus on tasemerühmade loomine kolmandas kooliastmes. Õpilaste nimekirjad 

uutes rühmades on kooli poolt koostatud keskmise hinde alusel.  

2.2. Hoolekogu liikmed on vahepealsel perioodil uurinud täiendavalt avalikku infot ja erinevaid 

uuringuid temporühmade kogemuste kohta (materjale on jagatud e-posti teel). Uuringutest 

nähtub, et temporühmadega võib kaasneda ka mitmid negatiivseid mõjusid, mida tuleb 

teadvustada.  

2.3. Hoolekogu tundis muret, et lapsevanematele ei ole temporühmade kohta koolilt mingit infot 

saadetud (kes millisesse rühma kuulub ja muudatused igapäevases koolikorralduses).  

Lapsevanemad on sel teemal erinevate hoolekogu liikmete poole pöördunud info ja 

selgituse saamiseks. Hoolekogu palub koolil saata lapsevanematele info e-kooli kaudu 

esimesel võimalusel kuna õppetöö algab juba loetud päevade pärast. 

 

 



 

3. Muud küsimused 

3.1. Eelmisel koosolekul arutas Hoolekogu õppekava ja hindamisjuhendi uuendamise teemadel 

ning esitas ettepanekuid. Tegemist oli dokumentide tööversiooniga, mis sisaldas mitmeid 

ebatäpsusi. Uuendatud dokumendid peaks kehtima hakkama käesolevast õppeaastast. 

Lõplikke dokumente ei ole esitatud. Hoolekogu palub koolil avalikustada uuendatud 

õppekava ja hindamisjuhend.  

3.2. Eliis Kahlo tegi ettepaneku kaasajastada ja täiendada soovitusliku lugemisvara valikut 

viiendast üheksanda klassini. Õpilaste soovituslik lugemisvara on väga vananenud, täielikult 

on puudu kaasaegsed autorid ja teosed, mis soodustaks noorte huvi raamatute lugemise 

vastu. 

3.3. Hoolekogu tunneb muret Raasiku valla elamuarendusega seoses tekkiva koolikohtade 

puuduse pärast.  

3.4. Hoolekogu liikmed juhtisid tähelepanu, et koosoleku kutse saajate hulgas ei ole koolipidaja 

esindajat. Hoolekogu e-posti haldajal korrastada andmed ja lisada koolipidaja esindaja. 

 

 

Järgmine koosolek toimub 14.11.2024 kell 18.30 

 

 

Koosoleku juhataja:      Protokollija: 

Madis Veigel       Eliis Kahlo 

 


	Aruküla Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll 

